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PROTOKÓŁ 

obrad V zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 27 sierpnia 2024 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1000    

Zakończenie obrad o godz. 1125 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu) 

Radni obecni - 11 

Radni nieobecni  - 4 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Nagraba otworzył obrady V sesji 

zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji 

(uchwał). Powitał wszystkich uczestników. 

Uczczono minutą ciszy śmierć ś.p. Daniela Zadwornego - Wójta Gminy Dywity. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

3. Informacja Burmistrza z prac między sesjami. 

4. Zapytania, wolne wnioski. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przejęcia nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa - Zasób 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Olsztynie; 

b) przejęcia nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa - Zasób 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Olsztynie; 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie geodezyjnym Roje, gmina Miłakowo; 

d)  przyjęcia Regulaminu Funduszu Zdrowotnego dla nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miłakowo; 

e)  ustanowienia zasad przyznawania diet dla przewodniczących organów 
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wykonawczych jednostek pomocniczych i ich członków; 

f)  zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2024-2037; 

g)  zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2024 r. 

6. Interpelacje radnych. 

7. Zamknięcie obrad. 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

Ad. 3 Informacja Burmistrza z pracy między sesjami 27.06.2024 – 

27.08.2024; 

Burmistrz Miłakowa - przedstawił informacje z pracy między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa 

wg załącznika nr 2 do protokołu 

Ad. 4 Zapytania, wolne wnioski. 

Radny Zbigniew Atrachimowicz złożył wniosek o wymianę chodnika łączącego 

ulicę O. Wł. Włodyki i ulicę Olsztyńską oraz o utworzenie parkingu i drogi 

dojazdowej do sklepów: Rynek u Kurasia, Majsterek, Emilia Kruk oraz Kwiaciarnia 

Rozalka. 

Radna Mariola Wiśniewska złożyła wniosek o interwencję związaną ze stanem 

technicznym nawierzchni ul. Młyńskiej oraz ul. Mazowieckiej. 

Radna Elżbieta Borkowska - zgłaszała do urzędu zły stan drogi gruntowej w 

miejscowości Warkały, która podczas ostatnich opadów deszczu została wymyta. 

W związku z powyższym zapytała czy problem zostanie rozwiązany. 

Złożyła wniosek dotyczy starego mostu nad drogą w kierunku miejscowości 

Warkały, ponieważ jego stan techniczny zagraża mieszkańcom poruszającym się 

po drodze. Zwróciła się również z prośbą o wystąpienie do Zarządu Dróg 

Powiatowych o montaż lustra drogowego na drodze 1193N na zakręcie przed 

mostem, jak również przestawienie znaku informującego o wysokości mostu 

bliżej drogi wojewódzkiej.  

Radny Robert Udała zapytał czy torowisko jest własnością gminy Miłakowo. 

Burmistrz Miłakowa – tak. 

Radny Robert Udała zapytał jak wygląda sprawa torowiska w Gminie Morąg 

oraz Gminie Orneta.  
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Burmistrz Miłakowa – Gmina Morąg jest właścicielem torowiska, natomiast w 

Gminie Orneta właścicielem torowiska jest Skarb Państwa, ale w każdej chwili 

torowisko może zostać przekazane dla Gminy.  

Podczas spotkania w sprawie utworzenia ścieżek rowerowych, zarówno Gmina 

Morąg, jak i Gmina Orneta były zainteresowane ich utworzeniem, tym bardziej, 

że dofinansowanie jest w 100% ze środków zewnętrznych.  

Radny Robert Udała zapytał kto jest inwestorem przy inwestycji budowy 

chodnika obok stadionu miejskiego w kierunku Osady Miłej. 

Burmistrz Miłakowa – chodnik jest budowany, zarówno ze środków Gminy 

Miłakowo, jak i Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

Radny Robert Udała zwrócił uwagę, że rów pomiędzy jezdnią a chodnikiem 

został całkowicie zasypany przez wykonawców. Dodał, że przy dużych opadach 

deszczu rów ten zawsze był zalewany wodą. Zapytał czy przewidziano w 

projekcie odwodnienie.   

Burmistrz Miłakowa – to Zarząd Dróg Wojewódzkich wybierał wykonawcę, z 

którym podpisał umowę. Uważa, że zarówno odwodnienie, jak i rów zostanie 

wykonane.   

Radny Robert Udała uważa, że przy każdej inwestycji, w której wychodzą 

jakieś mankamenty winni są wykonawcy czy projektanci, ale przecież gmina 

również partycypuje w kosztach inwestycji.  

Przewodniczący Rady podziękował za słuszną uwagę. Zwrócił się do 

kierownika, aby skontrolowała budowę chodnika w kierunku Osady Miłej. 

Kierownik RGT Justyna Kowalczyk zapozna się z dokumentacją inwestycji.  

Radny Arkadiusz Wróbel zapytał czy pracownik z urzędu nadzoruje pracami 

przy budowie chodnika. Jeżeli na tym etapie jest coś wykonywane nieprawidłowo 

to ktoś z urzędu musi to nadzorować. Uważa, że są to słuszne uwagi i należałoby 

to skontrolować.   

Radny Robert Udała podał za przykład ul. Mazowiecką, która została 

wybudowana ponad 10 lat temu, gdzie studzienki burzowe nie zbierają 

prawidłowo wody opadowej i w tej chwili droga „siada”. 

Ze względu na brak dalszych pytań, przeszedł do kolejnego punktu obrad. 
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Ad. 5 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przejęcia nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa - 

Zasób Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział 

Terenowy w Olsztynie; 

Kierownik RGT Justyna Kowalczyk – w imieniu Burmistrza Miłakowa – 

omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu. 

Przewodniczący Rady dodał, że na wczorajszym posiedzeniu komisji obecny 

był główny specjalista KOWR-u Pan Antoni Wyszomirski, który zobowiązał się 

pozyskać środki na wybudowanie dróg na działkach, które gmina przejmie od 

KOWR-u. Zadeklarował się również pomoc w pozyskaniu działki rekreacyjnej nad 

jeziorem Mildzie w Miłakowie.                                                    

Radny Robert Udała zapytał czy gmina otrzymała na piśmie zapewnienie Pana 

Antoniego Wyszomirskiego czy jedynie ustne oświadczenie. 

Przewodniczący Rady – gmina otrzymała ustne oświadczenie. Uważa, że 

wysokość pozyskanych środków przez gminę od KOWR-u może świadczyć o 

wiarygodności złożonego oświadczenia.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 3 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przejęcia 

nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa - Zasób Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Olsztynie została przyjęta. 

Uchwała Nr V/34/2024 

wg załącznika Nr 4 do protokołu 

b) przejęcia nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa 

- Zasób Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy 

w Olsztynie; 

Kierownik RGT Justyna Kowalczyk – w imieniu Burmistrza Miłakowa – 

omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu. 

/Sale Narad opuścił radny Józef Pełka./ 
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Przewodniczący Rady poinformował, że Pan Antoni Wyszomirski również 

zobowiązał się pozyskać środki na budowę tej drogi. Dodał, że mieszkańcy 

zgłaszali chęć kupna działek na ul. Mazowieckiej pod budowę domu, ale KOWR 

nie wystawiał tych działek na sprzedaż. Po przejęciu sprawa zostanie rozwiązana.   

Radny Robert Udała poinformował, że działka ta ma bardzo duży spadek 

terenu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 5 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przejęcia 

nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa - Zasób Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Olsztynie została przyjęta. 

Uchwała Nr V/35/2024 

wg załącznika Nr 6 do protokołu 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym 

Roje, gmina Miłakowo; 

Kierownik RGT Justyna Kowalczyk – w imieniu Burmistrza Miłakowa – 

omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie 

geodezyjnym Roje, gmina Miłakowo została przyjęta. 

Uchwała Nr V/36/2024 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 
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d) przyjęcia Regulaminu Funduszu Zdrowotnego dla nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miłakowo; 

insp. ds. oświaty Irena Drygalska - w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu. 

Przewodniczący Rady zapytał czy fundusz już działa w placówce oświatowej. 

insp. ds. oświaty Irena Drygalska – tak, wcześniej fundusz był przyjęty 

wewnętrznym regulaminem placówki, ale ustawowo powinien zostać podjęty 

uchwałą rady gminy. 

Radny Zbigniew Atrachimowicz na wczorajszym posiedzeniu komisji poprosił 

o przedstawienie kwoty funduszu. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik poinformowała, że fundusz zdrowotny wynosi 

11.300,00 zł. Zasady są ściśle określone, wynikają z karty tj. 0,3% wynagrodzeń 

osobowych.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Regulaminu 

Funduszu Zdrowotnego dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miłakowo została 

przyjęta. 

Uchwała Nr V/37/2024 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

e)  ustanowienia zasad przyznawania diet dla przewodniczących 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych i ich 

członków; 

radca prawny Krzysztof Januszkiewicz - w imieniu Burmistrza Miłakowa - 

omówił projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu. 



7 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustanowienia zasad 

przyznawania diet dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych i ich członków została przyjęta. 

Uchwała Nr V/38/2024 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

 

f) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na 

lata 2024-2037; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z załącznikiem Nr 3 dołączonym do 

projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 13 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2024-2037 została przyjęta. 

Uchwała Nr V/39/2024 

wg załącznika Nr 14 do protokołu 

g) zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2024 r. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 15 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie 

gminy Miłakowo na 2024 r. została przyjęta. 

Uchwała Nr V/40/2024 

wg załącznika Nr 16 do protokołu 

Ad. 6 Interpelacje radnych; 

Radny Zbigniew Atrachimowicz złożył interpelację ws. wystąpienia do wód 

Polskich o oczyszczenie koryta rzeki Miłakówka oraz pobocza z możliwością 

przejścia dla mieszkańców z zachowaniem 1,5 metra linii brzegowej.  

Kolejną interpelację złożył ws. przedstawienia strategii i modernizacji planów 

budowy nowego oświetlenia na terenie Miasta i Gminy Miłakowo. 

Burmistrz Miłakowa poruszył temat placu zabaw na ul. Mickiewicza, ponieważ 

mieszkańcy skarżą się, że jest zamknięty, ale nie zna powodu jego zamknięcia. 

Radny Arkadiusz Wróbel potwierdził informację o braku wstępu na plac przy 

ul. Mickiewicza. 

Radny Henryk Zalewa poinformował, że problem polegał na hałaśliwej 

młodzieży. 

Radna Jolanta Bińkuś uważa, że plac powinien posiadać regulamin, który będzie 

regulował prawa i obowiązki. Jeżeli w regulaminie nie będzie przyzwolenia na 

palenie np. ogniska, to wówczas mieszkańcy powinni wezwać policję. 

Radna Mariola Wiśniewska poinformowała, że podobno młodzież zostawiała na 

placu bałagan. 

Radny Zbigniew Atrachimowicz obecnie młodzież, która spotykała się na placu 

przeniosła się do parku. 

Radny Arkadiusz Wróbel należy wziąć pod uwagę, że dzieci również mają prawo 

do korzystania z placu gminnego, a zamknięcie jego jest nielegalne. 

Przewodniczący Rady – nie wyobraża sobie zamknięcia placu zabaw w 

Boguchwałach, chociaż też problem jest z młodzieżą, ale jest wzywana policja. 

Zwrócił się z prośbą o zaplanowanie w przyszłorocznym budżecie gminy, środków 

na zamontowanie kamer przy nowoutworzonym parkingu przy ul. Szkolnej, 
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ponieważ mieszkańcy skarżą się na młodzież, która nieodpowiednio porusza się 

samochodami.  

Przewodniczący Rady odczytał odpowiedź na interpelację złożoną w dniu  

27 czerwca 2024 r. 

Ad. 7 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad V sesji zwyczajnej Rady Miejskiej w 

Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:     Przewodniczył: 

 

Insp. ds. Obsługi Rady i Sołectw   Przewodniczący Rady Miejskiej 

(-) Agnieszka Korkuć     (-) Andrzej Nagraba 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


